
                        Z Á P I S N I C A 
              zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Banské, konaného 07.04.2017    

 

Prítomní: starosta obce: Štefan Petruň 

                  poslanci:        Baran Dušan 

                                         Džerenga Mikuláš 

                                         Baran Štefan 

                                         Ing. Peter Tichý 

                                         Litvin Štefan 

                                         Dargaj Ján  

                                         PaeDr. Stanislav Maloš  

                                         Ing. Ján Begala 

                                         Bc. Janka Mitrišinová 

                              –--------------------------------------------------- 

                  hlavný kontrolór obce: JUDr. Ján Štovka 

                  ostatní prítomní: občania obce podľa prezenčnej listiny 
 

 

K bodu 1. Otvorenie, schválenie programu OZ a určenie zapisovateľa a voľba návrhovej 

komisie             

                                      

Zasadnutie obecného zastupiteľstva /OZ/ v Banskom otvoril a viedol Štefan Petruň starosta obce. 

V úvode privítal poslancov a skonštatoval, že z celkového počtu poslancov 9 je prítomných 7, 

teda zasadnutie OZ v zmysle § 12 ods. 7 zákona SNR č. 369/1990 Zb o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov je uznášania schopné. 
 

Návrhy programu zasadnutia: 
 

Starosta obce predložil návrh programu OZ. K predloženému programu zasadnutia bol podaný 

návrh na doplnenie programu starostom obce a to bod „Realizácia projektu stavby v obci v časti 

„Ulička a Vyšný koniec“. Starosta dal hlasovať poslancom OZ k danému návrhu programu a jeho 

doplneniu o tento bod. 
 

                                                             Uznesenie č. 92 /2017 
 

Schvaľuje:  
Program:       1.   Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a  voľba 

návrhovej komisie. 

                       2.   Kontrola plnenia uznesení. 

                       3.   Rozpočtové opatrenie č. 1/2017. 

                       4.   Správa HK o vykonanej kontrole na úseku pridelenia a zúčtovania dotácií za 

rok 2016 z rozpočtu obce. 

                       5.   Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce na rok 2017. 

                       6.   Návrh na odkúpenie pozemkov pod miestnou komunikáciou v časti „Ulička“ 

pre obec Banské. 



                       7.   Stanovisko OZ k vysporiadaniu parcely pod miestnou komunikáciou,  Obec 

Banské a Slovenský pozemkový fond. 

                       8.   Príprava návrhu projektu na klimatizáciu OcÚ, KD a kamerový systém v obci.    

                       9.   Realizácia projektu stavby v obci v časti „Ulička a Vyšný koniec“.    

                      10.  Diskusia.  

                      11 . Návrh na uznesenie.  

                      12.  Záver. 

a zároveň 
 

     berie na vedomie 
 

Overovatelia zápisnice: Štefan Baran, Ján Dargaj 

Návrhová komisia:        Štefan Baran, Ján Dargaj      

Zapisovateľ:                  Mitrišinová Mariana 
 

 

Hlasovanie:  Za:  7                       Proti: 0                            Zdržalo sa: 0 
 

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení. 

Predniesol starosta obce. Podal vyjadrenie k uzneseniam z minulého zasadnutia obecného 

zastupiteľstva a všetkým uviedol status   vykonania alebo nevykonania s blížšim vysvetlením. 

Počas rokovania tohto bodu programu prišiel poslanec p. Džerenga Mikuláš. 
 

                                                         Uznesenie č. 93 /2017 
 

OZ obce Banské v súlade s §11 ods.4 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z.n.p. 
 

     berie na vedomie                                               
 

informáciu o plnení uznesení zo zasadnutia OZ 
 

 

Za:  8                                     Proti: 0                                           Zdržalo sa: 0 
 

 

K bodu 3. Rozpočtové opatrenie č. 1/2017. 

Návrh rozpočtového opatrenia bol poslancom rozposlaný elektronickou poštou a tiež bol 

doložený na rokovanie. O návrhu rozprával starosta a vysvetlil zmeny v rozpočte. Poslanci 

debatovali o rozpočtovom opatrení. 
 

 

                                                Uznesenie č. 94 /2017 
 

OZ v Banskom 
 

     berie na vedomie: Rozpočtové opatrenie č. 1/2017 starostu obce. 
 



     schvaľuje:  Rozpočtové opatrenie č. 1/2017 
 

 

 

Za:  8                          Proti: 0                                Zdržalo sa: 0 
 

 

 

K bodu 4. Správa HK o vykonanej kontrole na úseku pridelenia a zúčtovania dotácií za rok 

2016 z rozpočtu obce. 

Správu, ktorá bola doložená aj na rokovanie OZ prečítal HK obce. V správe boli opomenuté 

nezrovnalosti pri zúčtovaní dotácií, kde jednotlivé organizácie mali nedostatočne zúčtované 

poskytnuté dotácie z rozpočtu obce Banské. K správe sa vyjadril aj starosta obce a apeloval na 

nové VZN ohľadom zúčtovania dotácií a podľa neho majú subjekty žiadajúce o dotácie z 

rozpočtu obce ich náležite zúčtovávať. Pán Mati Peter žiadal vytlačiť nové VZN ohľadom dotácií 

pre jednotlivé organizácie. Ďalej reagoval poslanec Š. Litvin, aby sa každá akcia zúčtovávala 

osobitne, a tak sa predišlo zbytočným nezrovnalostiam, tiež reagoval pri zúčtovaní cestovného, 

aby sa vypisovali cestovné príkazy v prípadoch, keď je to možné, tým pádom sa odbúra 

dokladovanie bločkov a ich nesprávne predkladanie. Pán Jurčo Ján reagoval a pýtal sa, aké 

postihy budú vyvodené pre organizácie, ktoré nesprávne zúčtovali poskytnuté dotácie. Starosta 

záverom skonštatoval, že pri podpise zmluvy o poskytnutie dotácie organizácie rozpíšu účel, 

načo peniaze budú použité. Počas rokovania tohto bodu programu prišiel na zasadnutie poslanec 

Ing. Ján Begala. 
 

                                                        Uznesenie č. 95 /2017 
 

OZ v Banskom 
 

berie na vedomie 
 

správu HK z vykonanej kontroly na úseku poskytovania dotácií a ich následné zúčtovanie z 

rozpočtu obce na rok 2016. 

                
 

Za:  9                              Proti: 0                                  Zdržalo sa: 0 
 

 

K bodu 5. Žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2017. 

Slova sa ujal pedseda finančnej komisie poslanec Štefan Litvin a oznámil, že finančná komisia 

zasadala a rokovala o jednotlivých žiadostiach o dotácie z rozpočtu obce, ktoré boli doručené na 

OcÚ Banské. Zaoberala sa každou žiadosťou zvlášť a podala svoje vyjadrenie a doporučenie k 

nim. Každú žiadosť prečítal na zasadnutí starosta obce, komisia vyjadrila svoje stanovisko a 

poslanci sa vyjadrovali k daným  žiadostiam. 
 

 

Žiadosti: 

Senior klub Komarany 89 n.o.  – Anna Lipkošová                1.190,-€ 

ŠK Banské                                                             2.400,-€ 



DHZ – dobrovoľ. hasič. zbor                                6.000,-€ 

MO MS FS Bančan                                              1.000,-€ 

Jednota dôchodcov                                                      800,-€ 

Gréckokatolícka cirkev                                         5.000,-€ 
 

 

                                                   Uznesenie č. 96 /2017 
 

 

OZ v Banskom  
 

     schvaľuje dotáciu pre: 
 

Senior klub Komarany 89 n.o. – Anna Lipkošová   v  sume  400,- € na výlet do 

Medzilaboriec  
 

Za: 6                             proti: 3 /Š. Baran, P. Tichý, J. Begala/         zdržalo sa: 0 
 

ŠK Banské – Michal Ivančo v sume 2.100,-€ 
 

Za: 5                             proti: 4 /Š. Litvin, M. Džerenga, J. Mitrišinová,     zdržalo sa: 0                                                      

                                                     P.Tichý/ 

DHZ – dobrov. hasič. zbor  v sume  1.800,-€ 
 

Za: 9                              proti: 0                                                     zdržalo sa: 0 
 

MO MS FS Bančan   v sume 1.000,-€ 
 

Za: 9                              proti: 0                                                     zdržalo sa: 0 
 

Jednota dôchodcov v sume 800,-€ 
 

Za: 9                             proti: 0                                                      zdržalo sa: 0 
 

Gréckokatolícka cirkev v sume 2.500,- €  po zmene rozpočtového opatrenia.      

Za: 9                           proti: 0                                     zdržalo sa: 0 
 

 

K bodu 6. Návrh na odkúpenie pozemkov pod miestnou komunikáciou v časti „Ulička“ pre 

obec Banské. 

Slova sa ujal starosta o.bce. Poslancom predložil geometrický plán predmetnej veci a vysvetlil, o 

ktoré parcely sa jedná. Hovoril, že zorganizoval pracovné stretnutie s majiteľmi týchto 

pozemkov, p. Breznicka, A. Siladiová, J. Baran, kde boli prítomní aj poslanci z finančnej 

komisie. Na rokovaní majitelia predložili návrh na predaj časti parciel a to v sume 3,50 eura za 

m2. Starosta tlmočil tento návrh poslancom a tí o ňom rozpravali. Zhodli sa na tom, že cesta a 

chodník budú hlavne využivať  dotknutý majitelia týchto pozemkov a navrhli cenu za predaj v 

sume 2,- eura za m2. Starostovi doporučili túto ponuku prejednať s predmetnými majiteľmi. 
 



                                                        

Uznesenie č. 97 /2017 
 

 

OZ v Banskom  
 

     schválilo      
 

Návrh na odkúpenie pozemkov pre obec Banské pod miestnou komunikáciou v cene 2,-eurá za 

m2.                          
 

 

Za:  9                                     Proti: 0                             Zdržalo sa: 0 
 

 

K bodu 7. Stanovisko OZ k vysporiadaniu parcely pod miestnou komunikáciou medzi Obec 

Banské a Slovenský pozemkový fond. 

Poslanci sa oboznámili s geometrickým plánom, na ktorom vyznačená časť cesty miestnej 

komunikacie v časti Ulička KN-E 2870/1  na LV 752  vo výmere 3835m2 s toho 466m2 sa 

nachádza pod miestnou komunikaciou. Starosta informoval o postupe pri vysporiadaní tejto časti 

parcely medzi obcou Banské a Slovenským pozemkovým fondom v prospech obce. 
 

 

                                                    Uznesenie č. 98 /2017 
 

 

OZ v Banskom  
 

     schválilo     
                  

súhlas pre starostu obce Banské na vysporiadanie parcely pod miestnou komunikáciou, ktora je 

vo vlastníctve obce Banské medzi Obecou Banské  a Slovenský pozemkový fond podľa 

GP.č.44199236-16/1017. 
  

 

Za:  9                                       Proti: 0                                 Zdržalo sa: 0 
 

 

K bodu 8. Príprava návrhu projektu na klimatizáciu OcÚ, KD a kamerový systém v obci. 

Ohľadom kamerového systému starosta informoval o výzve MV SR na predkladanie žiadosti na 

poskytnutie dotácie v oblasti prevencie kriminality v obci. Z tohto dôvodu sa realizácia 

kamerového systému z rozpočtu obce zatiaľ odkladá  a starosta spracuje a predloží žiadosť o 

poskytnutie dotácie na MV SR. Termín odovzdania projektu  na kamerový systém v obci je do 

08.05.2017. Počká sa ako dopadne táto výzva a v prípade neschválenia sa bude riešiť kamerový 

systém podľa pôvodného schválenia z prostriedkov rozpočtu obce. 

Starosta informoval, že dal spracovať výzvu na verejné obstarávanie na klimatizáciu OcÚ a KD. 
 

 



                                                    Uznesenie č. 99 /2017 
 

OZ v Banskom  
 

     berie na vedomie 
 

prípravu návrhu projektu na klimatizáciu OcÚ, KD a kamerový systém v obci. 
 

 

 

Za: 9                                       Proti: 0                                         Zdržalo sa: 0 
 

 

K bodu 9. Realizácia projektu stavby „Rekonštrukcia miestnej komunikácie v časti Ulička-

Vyšný Koniec“. 

Starosta informoval o stave realizácie projektu. Poslanci spolu so starostom a projektantkou sa 

zúčastnili na pracovnom stretnutí na predmetnej komunikácii. Celý projekt mali poslanci k 

nahliadnutiu na rokovaní. Rozprávali o jeho realizácií a konkrétnych krokoch. Oboznámili sa s 

postupom prác na tejto komunikácii. Celá cesta zahŕňa odvodnenie s priepustami, vyasfaltovanie, 

chodníky so zámkovou dlažbou a nábehové obrubníky, vstupy na pozemky a dalšie práce s tým 

spojené. Celkovo sa zrekonštruje v časti Ulička 2087,00 m2, Vyšný koniec 1698,00 m2 plochy. 
 

 

                                                        Uznesenie č. 100 /2017 
 

OZ v Banskom  
 

                   

     berie na vedomie: 
 

realizáciu projektu stavby „Rekonštrukcia miestnej komunikácie v časti „Ulička a Vyšný koniec“ 
 

 

Za: 9                                   proti: 0                                 zdržalo sa: 0 
 

 

K bodu 10. Diskusia. 

Tichý Peter sa pýtal  ohľadom doplnenia  atrakcií pre deti na pilčícku súťaž, kde by bolo vhodné 

túto akciu zatratktívniť, tiež reagoval na neporiadok popri ceste v časti Vechec-Bodor. 

Starostovi obce doporúčili zaslať prípis na životné prostredie, políciu a OÚ Vechec, aby v tejto 

veci konali. Ohľadom atrakcii dal za úlohu poslancom, aby sa informovali na možnosti a cenové 

ponuky. 

Mati Peter apeloval na starostu a poslancov na rómsku problematiku s hlučnou hudbou v osade, 

keďže je neúnosná  a strpčuje občanom život. 

Starosta sa vyjadril, že bol v osade, riešil situáciu. Polícia nereagovala, nakoľko hudba nehrá v 

čase  nočného kľudu a riešenie situácie prenecháva na organoch obce.  
 

 



K bodu 12. Návrhu na uznesenie. 

Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie č. 92 - 100. Vzhľadom nato že poslanci 

hlasovali za jednotlivé uznesenia samostatne, starosta nedal hlasovať za tento návrh. 
 

K bodu 13. Záver. 

Nakoľko bol program zasadnutia obecného zastupiteľstva vyčerpaný, starosta obce poďakoval 

prítomným za účasť a zasadnutie OZ vyhlásil za ukončené. 
 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Štefan Baran, Ján Dargaj 
 

Zapísal: Mariana Mitrišinová 
 

 

V Banskom, 07.04.2017                                                                             
 

 

 

 

 

                                                                                                             Štefan Petruň 

                                                                                                             starosta obce 
 

 

 

 

 

 

 

 


